

# Zen Collection





269  
PET  
BOTTLES

up to  
10.14 m<sup>2</sup>  
ACOUSTIC  
SURFACE

# Zen



**EN** Zen acoustic luminaire is a family of four ribbed shape office lamps made of sound-absorbing material designed to provide both functional lighting and acoustic benefits in an office or workspace setting. The lampshade features a series of parallel ridges, which not only give it a distinctive and modern look but also serve to diffuse the light and reduce glare. The lampshade is made from a sound-absorbing material composed of recycled PET bottles. This material helps to reduce ambient noise in the office by absorbing sound waves and preventing them from bouncing off hard surfaces.

Acoustic Zen, the ribbed shape office lamp made of sound-absorbing material, is a stylish and eco-friendly lighting solution that can help to create a more comfortable and productive workspace.

**DE** Die Zen-Akustikleuchte ist eine Familie von vier gerippten Bürolampen aus schallabsorbierendem Material, die sowohl funktionale Beleuchtung als auch akustische Vorteile in einem Büro- oder Arbeitsbereich bieten. Der Lampenschirm weist eine Reihe paralleler Rippen auf, die ihm nicht nur ein unverwechselbares und modernes Aussehen verleihen, sondern auch dazu dienen, das Licht zu streuen und Blendung zu reduzieren. Der Lampenschirm besteht aus einem schallabsorbierenden Material aus recycelten PET-Flaschen. Dieses Material trägt dazu bei, Umgebungsgeräusche im Büro zu reduzieren, indem es Schallwellen absorbiert und verhindert, dass sie von harten Oberflächen abprallen.

Acoustic Zen, die gerippte Bürolampe aus schallabsorbierendem Material, ist eine stilvolle und umweltfreundliche Beleuchtungslösung, die dazu beitragen kann, einen komfortableren und produktiveren Arbeitsplatz zu schaffen.

## Example

Zen  
↑  
2150 - 01 - 2 - 8 - 3 - 01 - 00 - 2 - archi1201  
↓  
size S    DALI    luminaire black 9005    pendant

standard power    3000K    no frame    ARCHI felt color 1201 Cloud

## Quickinfo

	Zen S ■ 01	Zen M ■ 02	Zen LA ■ 03	Zen LB ■ 04
luminaire size	Ø550×550	Ø760×400	Ø960×620	Ø960×620
light source size	Ø140×162	Ø140×162	Ø320×57	Ø600×82
system power	↓15W ST ~ 2 ↓23W HI ~ 3	↓15W ST ~ 2 ↓23W HI ~ 3	↓10W LO ~ 1 ↓15W ST ~ 2 ↓20W HI ~ 3	48W ~ 2 ↓34W ~ 14W
luminous flux	↓1077lm ↓1508lm	↓1077lm ↓1508lm	↓1200lm ↓1800lm ↓2400lm	↓3500lm ↑1750lm
UGR	<19	<19		<17
light distribution - up				100°
light distribution - down	40°	40°	150°	95°
luminous efficiency	74lm/W	74lm/W	120lm/W	116lm/W

## Technical information



electrical control	ON/OFF	▲ 9
	DALI	▲ 8
color temperature	3000K	● 3
	4000K	● 4
luminaire color	black (01/02/04)	● 01
	white	● 02
fabric color	ARCHI felt ecoPET color palette archixxx - choose color from page 244	◆ archixxx

## Create my unique code!

2150 - ■ - ~ - ▲ - ● - ◆ - 00 - 2 - ◆



